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				 Thank you for reaching out to my City Councillor website. I was blessed to represent residents and businesses in Lowertown, Sandy Hill, and Vanier at the City of Ottawa for 12 years (2010 to 2022).
I am keeping the website active, as a former city councillor and community leader so that residents can review and access projects, priorities and some of the most serious issues during the period I was a City Councillor for Ward 12, Rideau-Vanier.
If you are looking to connect with the City of Ottawa, I encourage you to call 311.
If you are seeking to connect with your City councillor, Stephanie Plante, please email (Stephanie.plante@ottawa.ca) or call (613-580-2482).
I remain an engaged leader in our community, in Ottawa and for the National Capital Region. If you are looking to connect with me please send me an email via: info@mathieufleury.ca or find me on LinkedIn
Thank you.
Mat
					

						

				

						

					

		

				
			
							
						
				
			Bonjour!
		

				

				
				
								
				 
Merci d’avoir consulté mon site Web de conseiller municipal. J’ai eu la chance de représenter les résidents et les entreprises de la Basse-Ville, de la Côte-de-Sable et de Vanier à la Ville d’Ottawa pendant 12 ans (de 2010 à 2022).
Je garde le site Web actif, en tant qu’ancien conseiller municipal et leader communautaire, afin que les résidents puissent examiner et consulter les projets, les priorités et certains des problèmes les plus graves pendant la période où j’étais conseiller municipal du quartier 12, Rideau-Vanier.
Si vous cherchez à communiquer avec la Ville d’Ottawa, je vous encourage à composer le 311.
Si vous cherchez à communiquer avec votre conseillère municipale, Stéphanie Plante, veuillez envoyer un courriel (Stephanie.plante@ottawa.ca) ou téléphoner au (613-580-2482).
Je demeure un leader engagé dans notre communauté, à Ottawa et dans la région de la capitale nationale. Si vous cherchez à communiquer avec moi, veuillez m’envoyer un courriel à l’adresse suivante : info@mathieufleury.ca ou me trouver sur LinkedIn.
Je vous remercie.
Mat
					

						

				

						

					

		

								

					

		
							

				

		





































			
				